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In sedinta Consiliului local Saniob din datade 16 februarie am fost validat in
functia de consilier din lista UDMR.

In anul 2018 Consiliul local Saniob a fost convocat la sapte sedinte ordinare si

o sedinta extraordinara. Am participat la toate sedinte inclusiv la sedintele comisiei

de spcialitate pentru programe de dezvoltare economica-sociale,buget, finante,

amenajarea domeniului public si privat al comunei, amenajarea teritoriului si

urbanism, din care fac parte.

In data de 19 aprilie 20lB am depus un proiect de hotarare pentru

achizitionare europube pentru locuitorii comunei care nu au. Proiectul de hotarare

nu afost pus pe ordinea de zi a sedintelor urmatoare si am primit un raspuns ca

proiectul de hotarare nu este justificat si nu este temei legal. Cu acest raspuns am

fost in audienta la directorul Consiliului Judetean Dr.Sarkadi Zsolt. In urma

prezentani problemei am print un raspuns care a fost transmis si Consiliului local

La sedintadin data de 30 august am propus suplimentare ordinii de zi si s-a

aprobat in unanimitata de voturi achizitionarea de europubelor. Dupa prezentare si

discutii proiectul de hotarare a fost aprobat cu unaninitata. Secretarul comunei a
precrzat ca hotararea nu este legala si nu contrasemneaza. Conform legii nr.

21512001 secretarul in acest caz trebuia sa sesiseze Prefectura. Nefacand acest

lucru problema nu s-a rczolvat nicicum. Intre timp s-a gasit o alta modalitate de a

rezolva problema europubelelor. In sedinta din data de 1 1 decembrie s-a aprobat

alocare contravalorii europbelelor necesare la REOSAL Bors. Problema nu s-a

rezolvat nici acuma, Reosal nu a putut sau nu a vrut sa achizitioneze eurobubele

fiindca nu a fost prgvazut in planul de achizitii. Problema nu s-a rezoTvat nici pana

azi 18 februarie data intocmirii acestui raport.

In cursul anului 2018 grupul deconsilieri IIDMR a avut 2 interpelare din care

interpelare cu privire la majorarea impozitelor la imobilele neintretinute a fost

prezentat de mine. La acest interpelare am solicitat si am primit raspuns in scris.

Dar in continuare totul a ramas cum a fost.



Am avut si cateva intrebari la care am primit raspus pe loc.

In cadrul grupului de consilieri UDMR am avut initiativa de achtzitionare

imobilul din Saniob nr. 43, idea a fost sustinut de consilieri si s-a si rezolvat
achizittonarea.

Am sustinut necesitatea efectuarii lucrarilor de reparatii la cladirea din

Cenalos, unde functioneaza cabinetul medical. Am reusit sa asiguram fonduri
pentru reparatii in jur de 7 5oh.
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